
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 15. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 788
Det fremgår af Miljørapporten og VVM-redegørelsen af 22. januar 2010, at ka-
vernerne over tid "krymper", hvorfor der med mellemrum er behov for udskyl-
ning af kaverne for at bevare kapaciteten. Er ministeren enig i, at der i dette
lys bør findes en langtidsholdbar løsning, og at udskylning til fjorden ikke er
en optimal løsning, hvorimod udnyttelse af saltet er en mere holdbar og miljø-
rigtig løsning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Husted (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Husted@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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